
Protokół z posiedzenia  
 Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej 
z dnia 19 stycznia 2021r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęła o godzinie 8:00 Radna Maria Wilczyk, która przywitała 
członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 
W posiedzeniu udział wzięli radni: 
Batycka Regina  
Dembska Monika 
Janiak Jędrzej 
Kirkowska Ewa  
Maciejewski Marek 
Maćkowiak Tomasz 
Michałowska Donata 
Rajchelt Jan  
Strzelczyk Janina 
Szymczak Łukasz 
Świątczak Krzysztof 
Wilczyk Maria  
Wysz Dorota 

a także: 
Bogdan Kemnitz – Wójt Gminy 
Genowefa Przepióra - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Agata Kaczmarek - Skarbnik Gminy  
 
Porządek posiedzenia:  

1. Omówienie Budżetu gminy na 2021 rok 
2. Sprawy bieżące wynikające z działalności gminy.  

 
Ad.1 
 Projekt Uchwały Nr XXVI/200/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kleszczewo na lata 2021-2040 przedstawiła Pani Skarbnik. Radni otrzymali projekt 
WPF wraz ze wszystkimi załącznikami w formie elektronicznej. 
Pani Skarbnik powiedziała, że uchwala się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Kleszczewo na lata 2021-2040, zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały.  
Uchwala się wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gminy Kleszczewo, obejmujący limity 
wydatków w poszczególnych latach oraz limity zobowiązań z nimi związane, zgodnie z 
załącznikiem nr 2 do uchwały.  

1. Upoważnia się Wójta Gminy Kleszczewo do zaciągania zobowiązań: 



1) związanych z realizacją wieloletnich przedsięwzięć do wysokości limitów określonych 
w załączniku Nr 2 do uchwały; 

2) z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest 
niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania Gminy i których terminy płatności 
wykraczają poza rok budżetowy.  

2. Upoważnia się Wójta Gminy Kleszczewo do przekazania uprawnień do zaciągania 
zobowiązań, o których mowa w ust. 1 kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy. 

3. Upoważnia się Wójta Gminy Kleszczewo do dokonywania zmian limitów zobowiązań i kwot 
wydatków na realizację przedsięwzięć finansowanych z udziałem środków europejskich albo 
środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych, w związku ze zmianami w realizacji takich przedsięwzięć, o ile zmiany te nie 
pogorszą wyniku budżetu dla każdego roku objętego wieloletnią prognozą finansową. 
Upoważnienie to obejmuje także upoważnienie do dokonywania zmian środków 
przeznaczonych na współfinansowanie realizacji przedsięwzięć, o których mowa w zdaniu 
pierwszym, w tym wkładu własnego beneficjenta, oraz wynikających z rozstrzygniętych 
konkursów, o których mowa w art. 38 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach 
realizacji programów w zakresie polityki spójności finansowanych w perspektywie finansowej 
2014-2020.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Kleszczewo.  
Traci moc Uchwała XV/105/2019 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 18 grudnia 2019 

roku sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2020-2040 z 
późniejszymi zmianami.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2021 r. 
 
Radna Dorota Wszy zadała pytanie, czy w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

ujęta jest budowa strażnicy w Gowarzewie. 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to wydatek jednoroczny i nie ma konieczności 

wprowadzenia go do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wydatek ujęty jest w wydatkach 
budżetowych. 

 
 W dalszej części Pani Skarbnik omówiła Uchwałę Nr XXVII/201/2021 w sprawie 
uchwały budżetowej na rok 2021, wraz z wprowadzonymi autopoprawkami do projektu 
budżetu przekazanego w listopadzie 2020 r. do zaopiniowania przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2021 r. w 
kwocie 75.721.180,29 zł, 
 z tego: 

1) dochody bieżące w kwocie 55.468.735,32 zł 
2) dochody majątkowe w kwocie 20.252.444,97 zł 
zgodnie z załącznikiem Nr 1 do uchwały. 

W odniesieniu do dochodów, o których mowa w ust. 1 Uchwały objęte są w szczególności: 



1)  dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych ustawami w wysokości 15.263.313,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 3 
do uchwały. 

2)  dotacje celowe na realizację zadań wykonywanych w drodze umów lub porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 351.500,00 zł, zgodnie 
z załącznikiem Nr 6 do uchwały 

3) dotacje i środki zewnętrzne na finansowanie wydatków na realizację zadań 
finansowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy 
o finansach publicznych w wysokości 19.476.518,97 zł 

Ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 2021 r. w kwocie 83.529.246,97 zł, zgodnie 
załącznikiem Nr 2 do uchwały. 

 z tego: 

1) wydatki bieżące w kwocie 51.769.361,29 zł,  

2) wydatki majątkowe w kwocie 31.759.885,68 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 5 do 
uchwały, 

Pani Skarbnik poinformowała, że deficyt budżetu w kwocie 7.808.066,68 zł zostanie 
sfinansowany przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków 
nimi finansowanych związanych ze szczegółowymi zasadami wykonania budżetu określonymi 
w odrębnych ustawach oraz z tytułu wolnych środków. 

Ponadto określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości 
19.230.698,31 zł. Kwota planowanych rozchodów budżetu ustala się w wysokości 
11.422.631,63 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 7 do uchwały. 
 

Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy ustala się następująco: 

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych 4.243.181,24 zł 

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych 7.527.500,00 zł  

 zgodnie z załącznikiem nr 9 do uchwały 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmienia się plan rachunku dochodów jednostek 
oświatowych, o których mowa w art. 223 ust.1 ustawy o finansach publicznych, oraz wydatków 
nimi finansowanych określa się zgodnie z załącznikiem Nr 8 do uchwały. 

Zgodnie z przedstawianą Uchwałą upoważnia się Wójta do: 

1) zaciągania kredytów i pożyczek: 

- na pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego przejściowego deficytu budżetu do 
wysokości 3.000.000,00 zł 

2) dokonywania zmian w budżecie polegających na przenoszeniu planu wydatków w ramach 
działu w rozdziałach i pomiędzy rozdziałami, w tym: 
- między wydatkami majątkowymi, 
- między wydatkami majątkowymi a bieżącymi, 



-między wydatkami bieżącymi a majątkowymi z wyjątkiem kreowania nowych zadań 
inwestycyjnych, 
- między wydatkami bieżącymi a wydatkami na wynagrodzenia ze stosunku pracy, 

3) przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych do zaciągania zobowiązań 
z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza 
2021 rok, 

4) lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach niż bank 
prowadzący obsługę budżetu”. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła dochody z tytułu wydawania zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 160.000,00 zł, które przeznacza się na realizację 
zadań określonych: 

1) w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w kwocie 
214 568,00 zł 

2) w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii w kwocie 1.100,00 zł 

Dochody z wpłat z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ust 4-6 ustawy Prawo ochrony 
środowiska przeznacza się na finansowanie wydatków z zakresu ochrony środowiska w 
zakresie określonym ustawą zgodnie z załącznikiem Nr 10 do uchwały. 

Tworzy się rezerwy: 

1) ogólną w wysokości 84.000,00 zł, 

2) celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 
189.100,00 zł.  

Zgodnie z załącznikiem Nr 11 do uchwały wyodrębnia się fundusz sołecki według zestawienia 
wydatków z podziałem kwot oraz określeniem przedsięwzięć do realizacji poszczególnych 
sołectw, jak również określa się limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek 
oraz emisji papierów wartościowych w kwocie 3.000.000,00 zł, który przeznacza się na 
pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu. 

Na koniec Pani Skarbnik poinformowała, że wyodrębnia się środki z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych na wydatki majątkowe, zgodnie z załącznikiem nr 5 Plan wydatków 
majątkowych dla Gminy Kleszczewo na 2021r., z przeznaczeniem na zadania: 

a. Budowa kanalizacji w Komornikach - 5.000.000,00 zł 
b. Budowa kanalizacji sanitarnej w Gowarzewie - 1.187.387,59 zł 
c. Budowa drogi wraz z chodnikami oraz zjazdami - ul. Miętowa  

w miejscowości Gowarzewo - 237.160,00 zł 
d. Budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Kleszczewo -160.000,00 zł 

 
Radny Jan Rajchelt spytał czy wypłata żołdu ujęta w rozdziale 75495 była ujęta w 

poprzednich latach. 
 Pani Skarbnik odpowiedziała, że tego typu wydatki były ujęte w poprzednich latach, są 
to rekompensaty za utratę wynagrodzenia osoby wezwanej do służby wojskowej. 



Radna Monika Dembska odniosła się do prośby z 11 stycznia br. Przewodniczącej 
Zarządu Szkoły Podstawowej w Ziminie P. Grzybek skierowanej do Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu o wsparcie finansowe w realizacji przedsięwzięć i zabezpieczenie środków w budżecie. 
Czas na zaplanowanie wydatków był zbyt krótki by zaplanować projekty i przetargi, aby środki 
nie przepadły szkoła zainwestowała w wyposażenie.  
W przyszłym roku szkoła planuje wydatki między innymi na wymianę pieca gazowego. 

Pan Wójt wyjaśnił, że wnioski do budżetu składać można było do 15 października 
ubiegłego roku. Na bieżąco są jednak wprowadzane korekty do budżetu. Najpilniejsze potrzeby 
w miarę możliwości budżetowych mogą być uwzględnione. 

Pani Skarbnik poprosiła Radnych poszczególnych komisji zostali poproszeni o 
przygotowanie opinii Komisji Stałych do projektu budżetu. 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu wydaje opinię pozytywną o projekcie budżetu na 2021 r. 
Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2021 r. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyraża opinię pozytywną o przedstawionym 
projekcie budżetu. 
 
Ad.2 

Radna E. Kirkowska przedstawiła pytania w imieniu Radnej D. Wysz (mającej 
problemy z połączeniem): 
1) Czy sołtysi będą roznosić nakazy podatkowe? 
2) Czy drogi odśnieżane są w weekend? 
3) Czy udało się pozyskać środki na ul. Siekierecką? 

Pan Wójt odniósł się do powyższych pytań: 
Ad. 1) Roznoszenie nakazów jest wolą sołtysów. 
Ad. 2) Odśnieżanie prowadzone jest przez wszystkie dni tygodnia. 
Ad. 3) Jest zapewnienie, że zostanie przez Starostwo Powiatowe w Poznaniu złożony wniosek 
w ramach tarczy samorządowej (RFIL). Wójt wyjaśnił że realizacja staje się coraz bardziej 
mało realna. Ze strony Starostwa było zapewnienie, że jeśli gmina zabezpieczy środki na 
kanalizację, projekt będzie realizowany w ramach środków z Funduszu Dróg Samorządowych. 
Niestety gmina została wprowadzona w błąd, pomimo zabezpieczenia środków w budżecie na 
kanalizację. 
 

Radna R. Batycka zadała pytanie dotyczące budowy oświetlenia w ul. Bocznej w 
Komornikach, które miało być zakończone w listopadzie ubiegłego roku. 
Pan Wójt wyjaśnił, że umowa omyłkowo trafiła do Gminy Komorniki, w związku z czym 
przedłużyło się podpisanie umowy. Ponadto Inwestor miał problem z wejściem i zajęciem pasa 
drogowego w drodze powiatowej i wykonanie w terminie inwestycji. 
 Radna R. Batycka poprosiła o wyjaśnienie sytuacji z przystankiem Komorniki/Bylin. 
 P. Wójt poinformował, że przedłużają się uzgodnienia z Powiatem Poznańskim. 
 

Radny J. Janiak zwrócił się z następującymi pytaniami: 
1) czy wizja lokalna plamy oleju coś wykazała? 
2) jak wygląda partycypacja mieszkańców w powiatowym programie wymiany pieców? Jakość 
powietrza w gminie jest bardzo zła. 



3) Czy rozpoczęły się czynności przy wykonaniu podłoża Skate Parku? 
 Pan Wójt odpowiedział na powyższe pytania w następujący sposób: 
Ad. 1) W związku z brakiem dokładnego adresu pracownik nie zdołał trafić na konkretne 
miejsce. 
Ad. 2) W związku z dużymi wydatkami, Gmina nie podejmuje aktualnie tego tematu. 
Metropolia realizuje program dofinansowań, jest wydzielona osoba, która pomaga w składaniu 
wniosków do WFOŚiu. 
Ad. 3) Rozpoczęcie prac nie jest możliwe m.in. ze względów finansowych oraz ilości zadań 
wykonywanych przez pracowników. Inwestycje związane z dofinansowaniami zewnętrznymi 
wykonywane są w pierwszej kolejności. Teoretycznie zadania realizowane w ramach Funduszu 
Sołeckiego powinny być wykonywane przez sołectwa. Przy zadaniach bardziej 
skomplikowanych pracownicy Urzędu oczywiście pomogą, szczególnie w uzyskaniu 
potrzebnych pozwoleń. 
 
 Pani Sekretarz przedstawiła Projekt uchwały Nr XXVI/202/2021 w sprawie uchwalenia 
statutów sołectw Gminy Kleszczewo. 
Pani Sekretarz powiedziała, że w ramach konsultacji statutów sołectw przeprowadzonych w 
okresie od dnia 07 grudnia 2020 r. do dnia 30 grudnia 2020 r. nie wpłynęła żadna ankieta i nie 
było wniesionych uwag. Przygotowany został projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutów 
sołectw Gminy Kleszczewo. 
Każdy załącznik uchwały jest przypisany do konkretnego sołectwa. Projekty zmian w statutach 
były szczegółowo omawiane podczas wcześniejszego posiedzenia komisji. 

Radni nie mieli pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

 W dalszej części posiedzenia Pani Sekretarz przedstawiła projekt Uchwały Nr 
XXVI/203/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji poprzez przyjęcie uchwały o treści wskazanej 
w petycji. Petycja wpłynęła od Pana Arkadiusza Rakoczego. 

Pani Sekretarz powiedziała, że bardzo podobną petycję złożył mieszkaniec Gminy 
Kleszczewo, który nie wyraził zgody na podawanie jego danych osobowych, jest to petycja 
ujęta w Uchwale XXVI/205/2021. 
Obie petycje są takiej samej treści, różnią się tylko jednym słowem, w związku z czym Pani 
Sekretarz omówiła jednocześnie oba projekty uchwał. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji rozpatrzyła petycje w dniu 14 stycznia. Na 
podstawie Uchwał Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przygotowane zostały projekty uchwał 
Rady Gminy.  
Petycja zobowiązywała Radę Gminy do rozpatrzenia petycji i pilnego przyjęcia uchwały o 
treści wskazanej w petycji. Petycje zostały skierowane do Komisji SKWiP w celu ich 
rozpatrzenia 
Po zapoznaniu się z petycją złożoną w dniu 15 grudnia 2020 r. przez Pana Arkadiusza 
Rakoczego, oraz petycją złożoną 05 stycznia 2021 r. przez pana Ł.M. Komisja Skarg 
Wniosków i Petycji uznała petycje za nie zasługujące na pozytywne rozpatrzenie i rekomenduje 
nie uwzględnienie petycji. 
Komisja zgodziła się z wnoszącym petycję, że stosowanie art. 32 Konstytucji jest niezwykle 
ważne - wszyscy jesteśmy równi wobec prawa. Wszyscy mają prawo do równego traktowania 



przez organy publiczne - taka zasada stoi u podstaw funkcjonowania wszystkich organów, w 
tym również organów Gminy Kleszczewo. Jednak w dalszej treści petycji padają stwierdzenia, 
że podejmowane są cyt.” działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych 
wykluczające społecznie mieszkańców gminy Kleszczewo z powodów rasowych , religijnych, 
medycznych czy sanitarnych, z którymi Komisja Skarg Wniosków i Petycji nie mogła się 
zgodzić.  
Dalej wnoszący petycję stwierdza, że przez w/w działania rozumieć należy cyt.” Regulacje 
prawne, a także wywieranie medialnej czy społecznej presji na urzędników czy funkcjonariuszy, 
przedsiębiorców, lokalne społeczności czy wspólnoty wyznaniowe, zachęcające do 
jakiejkolwiek formy segregacji mieszkańców gminy Kleszczewo - jednak składający petycję nie 
uzasadnia w/w okoliczności w żaden obiektywny sposób. 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji nie była w stanie wywnioskować o jaką segregację chodzi, 
na czym miałby ona polegać i czego konkretnie ona dotyczy. 
Z dalszej treści petycji można domyślać się, że wnoszącemu petycję chodzi o okoliczności 
związane z planowanymi w 2021r. szczepieniami przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jednak 
brak rzeczowego i szczegółowego uzasadnienia dotyczących podejmowania działań, którym 
Rada Gminy Kleszczewo miałaby się sprzeciwiać. 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji wskazała, że sprawa proponowanych przez Radę Ministrów 
szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 pozostaje poza formalnymi kompetencjami Rady 
Gminy Kleszczewo w zakresie oddziaływania na decyzje podejmowane w tym przedmiocie 
przez Radę Ministrów.  
Sensownym wydaje się postulat gwarancji ze strony producenta szczepionek, że w przypadku 
jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszty prawne i finansowe w 
przypadku niepożądanych odczynów poszczepiennych, ale uzyskanie takich gwarancji leży po 
stronie Rządu RP - w chwili obecnej procedowany jest Fundusz Kompensacyjny, który 
regulować ma kwestie związane z odszkodowaniem za działania niepożądane szczepionki. 
Pomimo obaw, jakie wyraża wnoszący petycję szczepienia mają charakter dobrowolny - trudno 
więc uznać, że szczepienia te noszą znamiona eksperymentu medycznego, którym poddawani 
są mieszkańcy bez ich zgody.  
Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała przedmiotową petycję 
za nie zasługującą na pozytywne rozpatrzenie, zwłaszcza, że uchwała Rady Gminy wedle 
żądania wnoszącego petycję miałaby się sprowadzać do dokładnego powtórzenia tez zawartych 
w petycji. 
Po zapoznaniu się z powyższymi ustaleniami Rada Gminy Kleszczewo w pełni podziela 
stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji wyrażone w Uchwale Nr 1/2021 i 3/2021 z dnia 
14 stycznia 2021r. dotyczące sposobu rozpatrzenia przedmiotowej petycji. 
 

Radni zgodzili się z treścią uchwały podjętej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

 Następnie Pani Sekretarz przedstawiła projekt Uchwały Nr XXVI/204/2021 w sprawie 
rozpatrzenia petycji w sprawie uchwalenia pilnie przez Radę Gminy uchwały w sprawie obrony 
prawdy, godności i wolności człowieka. 
Po zapoznaniu się z petycją złożoną w dniu 21 grudnia 2020 r. przez Panią Teresę Garland, 
przedstawiającą się jako „Zaprzysiężony Prezydent Tymczasowej Rady Stanu Narodu 



Polskiego” dotyczącą obrony prawdy, godności i wolności człowieka, Rada Gminy uznaje 
petycję za niezasługującą na pozytywne rozpatrzenie i nie uwzględnia petycji. Uzasadnienie 
rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 
Petycja wpłynęła do Rady Gminy w dniu 21 grudnia 2020 r. 
Zgodnie ze Statutem Gminy Kleszczewo petycja skierowana została do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Kleszczewo w celu jej rozpatrzenia.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zgodziła się z wnoszącym petycję, że obrona praw 
człowieka, w tym jego godności i wolności to podstawowe zasady, które determinują 
funkcjonowanie państwa, w tym również organów Gminy Kleszczewo.  
Jednak trudno zgodzić się ze stwierdzeniami zawartymi w dalszej treści petycji, iż w związku 
z brakiem udokumentowania, opartych na stanie faktycznym ekspertyzach ws. Covid oraz 
niedopuszczeniem przez rząd do publicznej lekarskiej debaty, w celu ustalenia prawdziwych 
faktów i metod leczenia związanych z koronawirusem Rada Gminy Kleszczewo powinna 
znieść wszystkie obowiązujące obostrzenia w związku z tzw. „pandemią” koronawirusa – 
materia ta nie leży w kompetencji Rady Gminy. 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji nie może się zgodzić również z postulatem aby w treści 
uchwały znalazło się stwierdzenie informujące, że wszelka dyskryminacja sanitarna obywateli, 
w tym ze względu na: zaszczepionych i nie zaszczepionych, na noszących maseczki i nie 
noszących maseczek, na płacących gotówką i bezgotówkowo jest zabroniona i karana. 
Wnoszący petycje nie uzasadnił przytoczonych okoliczności w obiektywny sposób, a niektóre 
z tez łamałyby obowiązujące prawo. 
Nie można również traktować poważnie postulatu, aby Rada Gminy podjęła uchwałę w treści 
proponowanej przez wnoszącego petycję i w przypadku jej nieprzestrzegania doprowadzić do 
zawieszenia działalności i przymusowego zamknięcia podmiotów. 
Komisja nie zgodziła się również z treścią zawartą w proponowanej do przyjęcia treści 
uchwały, iż prawo stanowione prze Rząd, Sejm i Senat są prawem niższej rangi i nie może być 
egzekwowane. 
Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała przedmiotową petycję 
za nie zasługującą na pozytywne rozpatrzenie, zwłaszcza, że uchwała Rady Gminy wedle 
żądania wnoszącego petycję miałaby się sprowadzać do dokładnego powtórzenia tez zawartych 
w petycji. 
Po zapoznaniu się z powyższymi ustaleniami Rada Gminy Kleszczewo w pełni podziela 
stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji wyrażone w Uchwale Nr 2/2021 z dnia 14 
stycznia 2021r. 

Radni zgodzili się z treścią uchwały podjętej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Wilczyk zakończyła 
posiedzenie Komisji o godzinie 10.10 

 

 Protokołowała:         Za zgodność z przebiegiem obrad 

 Agata Zdobylak           Przewodnicząca komisji 



Maria Wilczyk  

 

 
 


